



Protokoll fört vid längdrådets möte 16/10 kl 19-20.00

Närvarande: Göran Nilsson (ordf), Johan Ericsson, Per-Åke Yttergård, Patric Björk, Anna Mirårs, Cathrine Engman, Niklas Jonsson. Johan Sares (tjänsteman) Karin Ersson (tjänsteman).

- 1) Göran Nilsson öppnade mötet och berättade att detta möte har ett syfte och det är att sammanfatta helgens träff med arbetsgruppen samt fastställa några beslut utifrån helgens diskussioner.
- 2) Göran sammanfattade det fysiska mötet mellan längdråd och arbetsgruppen som hölls 13-14/10. Mycket positivt att träffas och få många olika synvinklar i de frågor vi diskuterar om i längdrådet och ute i arbetsgrupperna. Mötet var enig om att vi ska göra detta i framtiden. Eventuellt vartannat år.
- 3) Alla arbetsgrupper har fått i uppgift av längdrådet att varje år senast 31/5 rapportera till längdrådet hur det senaste året har varit utifrån den strategiska plan som vi har och vad gruppen kommer att satsa på det kommande året. Vid detta tillfälle har också grupperna möjlighet att lägga fram förslag på revidering av den strategiska planen till längdrådet.
- 4) Under mötet hölls en diskussion om vi kan sätta ett obligatorium för våra ledare att vara utbildade enligt vår (SSF/Längds) utbildningstrappa. Utifrån diskussionerna som skedde och längdrådets egen uppfattning så finns det inte förutsättningar att göra det idag. Längdrådet ger dock utbildningsgruppen till uppgift att se över vår utbildningstrappa och eventuellt lämna förslag på förändring till längdrådet. Längdrådets förhoppning är att en utbildningstrappa ska vara så flexibel och tilltalande att våra ledare/tränare vill gå utbildningar även om det inte finns ett tvång att göra det.
- 5) Folksam cup och upplägget för hela cupen var under helgen uppe till diskussion. Utifrån signaler ute i distrikten och från enskilda föreningsmedlemmar så valde längdrådet att diskutera frågan med alla arbetsgrupper. Längdrådet konstaterar att frågan är komplex och det finns många infallsvinklar. Längdrådet konstaterar också att ett beslut påverkar på olika sätt i alla våra distrikt. Därför beslutar längdrådet att ge Barn och ungdomsgruppen till uppgift att se över upplägget för både Ica och Folksam cup. Gruppen ska lämna ett förslag till längdrådet senast i april 2018, men det är önskvärt att ett förslag inkommer tidigare då en förändring av upplägget kan påverka en arrangör och ett distrikt på olika sätt. Längdrådet vill skicka med dessa uppmaningar:
 - Ta ställning om dagens upplägg strider mot SSF:s och RF:s värderingar/Idrotten vill/Skidor vill.
 - Involvera SDF/LK i diskussionen.
 - Föra en dialog på ansvarig för Barn och ungdomsfrågor på RF.



SVENSKA SKIDFÖRBUNDET
SWEDISH SKI ASSOCIATION

Huvudsponsor





- Genomföra någon form av enkätstudie hur deltagare som åkt Folksam cup upplevt detta, samt hur de som inte kvalificerade sig till riksfinalen ser på det idag.
- Gruppen ska arbeta fram förslag på upplägg och regelverk för Ica och Folksam cup. Hänsyn ska tas till att cupernas syfte är att stimulera verksamhet i distriktet året om med tävling, träning och gemensam verksamhet. I förslaget ska det finnas en värdering hur upplägget påverkar SDF/förening/familjers ekonomi.

- 6) Göran redogjorde för hur valberedningens förslag till nytt längdråd kommer att se ut. Styrelsen för Svenska skidförbundet fattar beslut fredag 20/10.
- 7) Kommande möten:
4/12 telefon kl 18.00
29/1 telefon kl 18.00
Skellefteå SM (mars) fysiskt möte
7/5 telefon kl 18.00
25/6 telefon kl 18.00
- 8) Göran Nilsson avslutade mötet och påminde om nästa möte 4/12.



SVENSKA SKIDFÖRBUNDET
SWEDISH SKI ASSOCIATION

Huvudsponsor

